
  

 

SÖDERTÖRNSKOMMUNERNA SAMVERKAR 
www.sodertornskommunerna.se 

Minnesanteckningar från 
Södertörnskommunernas ledningsgrupp  

Tid Fredag  den 28 april kl 08.30-10.15 

Plats Huddinge kommunhus, lokal Valhall 

 

Deltagare Petra Oxonius Botkyrka  
 Magnus Gyllestad Haninge, ordförande 
 Camilla Broo Huddinge 
 Kristina Tidestav Nynäshamn (digitalt) 
 Stefan Hollmark Södertälje (digitalt från punkt 7) 
 Cynthia Runefjärd Tyresö 
 Helene Olofsson Södertörnskommunerna 
 
Frånvarande:  Mats Bergström Salem  
 Liridoina Rama Nykvarn  
 
 
  

1. Välkommen 

Magnus Gyllestad hälsar alla välkomna och Petra Oxonius som är ny i 
ledningsgruppen får presentera sig.  

 
2. Val av justerare 

Camilla Broo utses som justerare. 

 
3. Utestående ärenden och föregående möten 

Helene Olofsson går igenom utestående punkter från föregående 
sammanträden med samarbetskommittén och ledningsgruppen. 
Kvarstående punkter är: 

- Boka in möte mellan Samarbetskommittén och Stockholm stad 
senare i höst. 

- Avsluta samarbetsytan på Södertörnskommunernas hemsida. 
 

4. Kommande möten 

Ledningsgruppsmöten  

9 juni: 

Helene Olofsson föreslår att Mikael Blomberg, samordnad 
varudistribution, medverkar med anledning av avtalet ska förnyas 
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samt även att Jenny Madestam, docent i statsvetenskap, lektor i 
offentlig förvaltning Södertörns högskola bjuds in till detta möte. 
Jenny har kontaktat Södertörnskommunerna och önskar ett möte för 
att informera om deras planer på att starta ett 
utbildnings/forskningsnätverk i Södertörnsregionen. Jenny önskar 
lyssna in behovet av utbildning och forskning hos kommunerna och 
ha en diskussion om möjligt upplägg. 

Beslut 

Helene Olofsson bjuder in ovanstående externa gäster till 
kommande ledningsgruppsmötet den 9 juni. 

 

21 september (planeringskonferens) 

Helene Olofsson presenterar ett förslag på agenda till 
planeringskonferensen som föreslås hållas på Häringe slott.   

Följande punkter föreslås på agendan:  

- Helena Sundberg samt projektchefen för Tvärförbindelse 
Södertörn föreslås bjudas in för fördjupad diskussion om 
prioriterade objekt. 

- BioDrivÖst tillsammans med klimatnätverket föreslås bjudas 
in för att presentera resultat från tidigare år samt aktiviteter 
framåt ihop med Södertörnskommunerna. 

- Utrymme i agendan för att diskutera och arbeta fram ett 
förslag till gemensamma kommande infrastrukturprioriteringar 
för Södertörnskommunerna. 

 

Beslut: 

Helene Olofsson planerar vidare med planeringskonferensen 
den 21 september enligt föreslaget upplägg och innehåll. 

 

Samarbetskommitténs möten: 

4 maj  

Mötet hålls i Södertälje i samma lokal som Mälartinget pågår.  

Aida och Gustav har inbjudit till gemensam lunch med alla KSOer 
före mötet.  
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17 augusti  

Möte med Aida Hadžialić, Finansregionråd samt Gustav Hemming, 
Klimat- infrastruktur- och skärgårdsregionråd i Landstingshuset kl 
14.00-15.00. Eget möte före mellan kl 13.00-14.00 i samma lokal. 

Möten med StorSthlm 

Diskussion om Gymnasieutbildningar i länet. 

 

5. Verksamhetsplan och budget (beslutspunkt) 

Helene Olofsson presenterar förslag till bemanning av 
Södertörnskansli under 2023 enligt det underlag som skickats ut före 
mötet. Behovet av resursstöd har delvis förändrats sedan år 2020 
främst är behovet av kommunikationsstöd större nu än tidigare 

 Beslut 

Ledningsgruppen står bakom det förslag som presenterat 
och som innebär att: 

- Under 2023 hanteras behovet av resurs och 
kompetensbehov för strategisk kommunikation 
genom att avropa konsult och/eller att resurs 
tillhandla hålls från Huddinge kommuns 
kommunikationsavdelning.  

- Under 2023 upphandlas konsultstöd vid behov till 
specifika uppdrag i verksamhetsplanen.  

- Under slutet av året 2023 tas frågan om 
rekryteringsbehov upp igen på ledningsgruppsmöte då 
behov av resurs till kansliet troligen kommer öka 
under åren 2024-2025.  

 

6. Aktuella remisser 

Helene Olofsson berättar att ett förslag till remissyttrande tagits fram 
av arbetsgrupp inom trafiknätverket för 
Trafikförsörjningsprogrammet men att kommunerna kommer skicka 
in egna svar då en kommun inte stod bakom det förslag som tagits 
fram. Flertalet kommuner kommer använda sig av texten som tagits 
fram av Södertörn i sina egna svar.  
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7. Södertörnskonferensen 

Totatalt är 67 personer anmälda till dagensdatum. Det kommer finnas 
80 platser att fylla upp så det finns plats att bjuda in fler. Framför allt 
önskas fler deltagare från Botkyrka och Salem kommuner men det går 
bra att bjuda in fler från övriga kommuner också. Deltagarantalet 
stäms av igen på Samarbetskommitténs möte den 4 maj. 

 

8. Transportinfrastrukturplaneringen 

Helene Olofsson redovisar hur lång arbetet kommit samt förslag för 
tidplan, upplägg och process framåt.  Upplägget bygger på att 
underlag på brister och behov samlas in från alla kommuner samt att 
underlaget vidareutvecklas i ledningsgruppen (den 21 september) före 
ett förslag presenteras för Samarbetskommittén under hösten.  

Helene Olofsson informerar också översiktligt om processen som 
startat inom Mälardalsrådet med att revidera systemanalysen. Detta 
arbete pågår under året och arbetas fram inom tre temagrupper. 
Södertörnskommuner finns representerade i två av temagrupperna.  

 

Beslut: 
Helene Olofsson redovisar föreslaget tidplan och process 
framåt för arbete med att prioritera infrastrukturobjekt på 
nästkommande sammanträde med Samarbetskommittén 
den 4 maj.  

 
9. RUFS 

Det förslag på gemensamt positionspapper som tagits fram av RUFS 
nätverket och som sänds ut som underlag till detta möte diskuteras 
och gås igenom.  Dokumentet består av en sammanställning av alla 
kommuners inspel dvs en bruttolista. Ambitionen framåt är korta ner 
dokumentet genom att sortera ut de punkter som alla är enade om 
och som är viktigast att framföra samlat från Södertörnskommunerna 
till Regionen på kommande möte den 17 augusti.  

Diskussion 

Alla är överens om att det på det stora hela ett bra underlag att ha 
framåt i processen med ny RUFS. Några övergripande synpunkter 
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framförs såsom att genomgående försöka använda ”bör” och att 
genomgående ha i åtanke att RUFS är en fysisk plan. 

 

Beslut 

Helene Olofsson inarbetar inkomna synpunkter och 
uppdaterar med ett reviderat underlag inför 
samarbetskommitténs möte den 4 maj.  

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor  

 

11. Nästa möte 
Fredag den 9 juni i Huddinge kommunhus.  

 

Magnus Gyllestad avslutar mötet. 
 

 

Vid anteckningarna  Justeras 

Helene Olofsson  Camilla Broo 

 

 

 

 

 


